

SPIS TREŚCI

	Str.
Helena PETRYCKA — <i>Tlenowa mikroflora bakteryjna ścieków garbarskich z moczenia i wapienia skór</i>	3
Helena PETRYCKA — <i>Rozkład niektórych aminokwasów występujących w ściekach garbarskich przez bakterie wydzielone z tego środowiska</i>	29
Kazimierz KLUCZYCKI, Emilia KUBACZKA — <i>Zagadnienie drożdżowania ścieków fenolowych II. Wpływ niektórych stymulatorów wzrostu na rozwój wydzielonych swoistych szczepów drożdży i rozkład fenolu</i>	65
Jerzy CHMIEŁOWSKI, Wojciech WASILEWSKI — <i>Badania nad dynamiką beztlenowego rozkładu kilku fenoli w fermentacji metanowej</i>	95
Jerzy CHMIEŁOWSKI, Wacław KUSZNIK — <i>Wstępne próby fermentacji metanowej niektórych wód fenolowych</i>	123
Maria ZDYBIEWSKA — <i>Badania nad usuwaniem detergentów z wody i ścieków. II. Detergenty anionowo-aktywne</i>	145
Maria ZDYBIEWSKA, Anna SZNURA — <i>Próby zastosowania jonitów do odzyskiwania i unieszkodliwiania niektórych substancji zawartych w ściekach przemysłowych. I. Regeneracja chromu</i>	167

СОДЕРЖАНИЕ

Гелена ПЕТРИЦКА — Аэробная микрофлора бактерий кожевенных сточных вод из замочки и кальцинирования кожи	3
Гелена ПЕТРИЦКА — Деградация некоторых аминокислот, выступающих в кожевенных сточных водах посредством бактерий, выделенных из этой среды	29
Казимеж КЛЮЧИЦКИ, Эмилия КУБАЧКА — Дрожжеобразование из фенольных сточных вод. II. Влияние некоторых стимуляторов роста на развитие дрожжей, полученных из фенольных сточных вод и их метаболизм фенола	65
Ежи ХМЕЛЕВСКИ, Войцех ВАСИЛЕВСКИ — Исследования по динамике анаэробной деградации некоторых фенолов в метановом брожении	95
Ежи ХМЕЛЕВСКИ, Вацлав КУШНИК — Предварительные испытания метанового брожения некоторых фенольных сточных вод	123
Мария ЗДЫБИЕВСКА — Исследования над удалением поверхностно-активных веществ из воды и сточных вод. II. Анионоактивные детергенты	145
Мария ЗДЫБИЕВСКА, Анна ШИУРА — Пробы использования ионообменных смол для регенерации и обезвреживания некоторых веществ, содержащихся в промышленных сточных водах. I. Регенерация хрома	167

CONTENTS

Helena PETRYCKA — The bacterial aerobic microflora of the tannery waste waters from the soaking and liming of leather	3
Helena PETRYCKA — The decomposition of some aminoacids occurring in tannery waste waters by the bacteria isolated from this environment	29
Kazimierz KLUCZYCKI, Emilia KUBACZKA — Production of the yeasts from phenolic waste waters. II. The influence of some stimulators of the growth on specific yeast strains and their metabolism of phenol	65
Jerzy CHMIELOWSKI, Wojciech WASILEWSKI — An investigation of the dynamics of anaerobic decomposition of some phenols in the methane fermentation	95
Jerzy CHMIELOWSKI, Waclaw KUSZNIK — Preliminary trials on the methane fermentation of some phenolic waste waters	123
Maria ZDYBIEWSKA — A study of the removal of detergents from water and waste waters. II. The anionic detergents	145
Maria ZDYBIEWSKA, Rnna SZNURA — Trials on the application of ion exchangers for recovery and disposal of some substances from industrial wastes. I. Recovery of chromium	167